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BRMG.0012.41.2018/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 43-4/2018 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 18 kwietnia 2018 roku, a rozpoczęło o godz. 16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – 
Wiceprzewodnicząca Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 43 posiedzenia Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wykazu 
kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy 
Miasta Gdańska w roku 2018 – druk nr 1555. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 1564 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1565 
- w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania 
budżetu Miasta Gdańska za 2017 rok – w zakresie działania Komisji. 
Przedstawiają przedstawiciele:  

• Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 
• Biura Prezydenta ds. Sportu,  
• Gdańskiego Ośrodka Sportu. 

 

5. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

6. Portowiec – sytuacja najstarszej siłowni w Gdańsku prowadzonej przez 
radnego dzielnicy i mistrza świata w kulturystyce Grzegorza Zielińskiego. 
Przedstawia: radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
 

7. Przedstawienie możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na 
terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych. 
Przedstawiają przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska – Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Sp. z o.o., Wydział Programów Rozwojowych 

 

8. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
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Wiceprzewodnicząca Beata Jankowiak zaproponowała zmianę w porządku 
posiedzenia, zgodnie z prośbą radnego Łukasza Hamadyka – członka Komisji, 
polegającą na przeniesieniu pkt 6 czyli Portowiec – sytuacja najstarszej siłowni w 
Gdańsku na czerwcowe posiedzenie. 
 
Głosowanie za zmianą w porządku posiedzenia: 
5 za - jednogłośnie  
 
Następnie Wiceprzewodnicząca zaproponowała, aby w miejsce pkt 6 przenieść pkt 
7 czyli omówienie możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na terenie 
Narodowego Centrum Sportów Motorowych.   
 
Głosowanie za zmianą w porządku posiedzenia: 
5 za - jednogłośnie  
 
Kolejną zmianą w porządku obrad Komisji zaproponowaną przez 
Wiceprzewodniczącą było wprowadzenie jako pkt 7 projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta Gdańska – druk nr 1557. 
 
Głosowanie za zmianą w porządku posiedzenia: 
0 głosów za, 5 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  
 
Następnie wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie całego 
porządku posiedzenia z przegłosowanymi zmianami. 
 
Głosowanie za przyjęciem porządku posiedzenia: 
5 za - jednogłośnie  
 
Prowadzenie obrad Komisji objął Przewodniczący Komisji radny Mirosław 
Zdanowicz. 
 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wykazu kąpielisk 
na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasta Gdańska w 
roku 2018 – druk nr 1555. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
23 kwietnia 2018 r. BRMG.0006.112.2018). 
 

Pani Maryla Jezierska – Kierownik Referatu Gospodarki Wodnej i Geologii w 
Wydziale Środowiska, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały. 
Powiedziała: jak co roku Prezydent Miasta Gdańska przygotowuje wykaz kąpielisk 
na sezon kąpielowy od 26 czerwca do 31 sierpnia na rok 2018. Oczywiście wykaz 
kąpielisk jest przygotowywany na wniosek organizatora, którym jest Gdański 
Ośrodek Sportu. Na sezon 2018 są kąpieliska morskie Gdańsk Orle na wysokości 
wejścia nr 11, Gdańsk Sobieszewo na wysokości wejścia nr 16, Gdańsk Stogi na 
wysokości wejścia nr 26, Dom Zdrojowy Gdańsk Brzeźno na wysokości wejścia na 
plażę nr 41, kąpielisko morskie Gdańsk Brzeźno obejmujące linię brzegową na 
wysokości wejść na plażę od nr 50 do nr 52, kąpielisko morskie Gdańsk Jelitkowo na 
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wysokości wejścia na plażę nr 73, kąpielisko morskie Świbno na wysokości wejścia 
na plażę nr 7, kąpielisko morskie Gdańsk kliper Jelitkowo na wysokości wejścia na 
plażę nr 64. W stosunku do tego co było w zeszłym roku mamy o dwa kąpieliska 
więcej. Mamy kąpielisko morskie Gdańsk Świbno i Gdańsk Klipper Jelitkowo. To są 
te kąpieliska, które w poprzednim sezonie były tylko miejscami zwyczajowo 
wykorzystywanymi do kąpieli. W tym roku stanowią już kąpieliska.  
 

Przewodniczący Komisji Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał czy będą niebieskie flagi?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Będziemy aplikować na 6 lokalizacji, z tych 8 i mamy nadzieję uzyskać rekordową 
ilość.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Mam pytanie odnośnie tej plaży w Jelitkowie. To będzie też strzeżona plaża?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
To są wszystko kąpieliska strzeżone.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
I to są wszystko przez nas strzeżone?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Klipper będzie akurat realizowany we współpracy ze stacji Klipper. On chętnie 
współpracuje, udostępnia lokal, udostępnia też częściowo wyżywienie.  
 
Radna Beata Jankowiak – wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam podpytać jak wygląda sprawa z ratownikami, bo wiem, że w zeszłym roku 
był problem z obsadą.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Na dzisiaj mamy obłożenie w ilości 4 ratowników, a już nabory trwają. 
Potrzebujemy ok 70, ale pracowaliśmy cały rok na to, żeby skupić tych ludzi i 
ratownicy zwykle zwlekają. To są młodzi ludzie i czekają do ostatniej chwili, ale 
mamy też plany wciągnąć ratowników z Polski. Przygotowaliśmy dla nich miejsca 
noclegowe na Tamka i mamy nadzieję skompletować obsadę. Na pewno to nie 
będzie łatwe. W zeszłym roku musieliśmy się uciekać do zwiększenia 
wynagrodzenia, gdyż to stanowi dużą barierę.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jakie jest teraz wynagrodzenie?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
W zeszłym roku byliśmy na poziomie 2300 zł brutto, ale to nie jest dużo.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
I przy odpowiedzialności za życie ludzkie.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
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Wbrew pozorom nie jest to łatwa praca. Cały czas na powietrzu, odpowiedzialna i 
naprawdę trudno jest znaleźć. Nie wiem, czy nie trzeba będzie szukać dalszego 
wsparcia finansowego, żeby być po prostu na tyle konkurencyjnym w stosunku do 
innych kąpielisk, bo to jest też jakaś gra rynkowa, która występuje tak jak w 
każdej innej dziedzinie.   
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czy te podobne wynagrodzenia mają ci nasi ratownicy na tych miejskich naszych 
pływalniach? Jak to wygląda? 
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
To jest firma zewnętrzna i tam są znacznie lepsze wynagrodzenia.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Czyli nie jesteśmy konkurencyjni?  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
Absolutnie. To jest praca sezonowa, która wymaga czasowego tylko zajęcia, 
natomiast jeżeli chodzi o wynagrodzenie na pływalniach to jest znacznie wyższe.   
 

Następnie, z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący Mirosław 
Zdanowicz poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały zawartego w druku nr 1555. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marylę Jezierską – Kierownika Referatu Gospodarki 
Wodnej i Geologii w Wydziale Środowiska, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie - 5 głosami za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 1555. (Opinia nr 43-4/84-5/2018). 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1564 - w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
23 kwietnia 2018 r. BRMG.0006.121.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków, w imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały w zakresie 
działania Komisji. 
 

Następnie, z uwagi na brak głosów w dyskusji, przewodniczący Mirosław Zdanowicz 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1564 – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, 
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przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1564 - w 
zakresie działania Komisji. (Opinia nr 43-4/85-6/2018). 
 

PUNKT  - 3 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1565 – w 
zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
23 kwietnia 2018 r. BRMG.0006.122.2018). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków powiedziała, że w przedmiotowym projekcie uchwały brak jest zmian w 
zakresie działania Komisji. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Mirosław Zdanowicz zaproponował, aby 
Komisja odstąpiła od opiniowania projektu uchwały zawartego w druku nr 1565. 
 

USTALENIA KOMISJI – ODSTĄPIENIE OD OPINIOWANIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie – 5 głosami za, odstąpiła od opiniowania przedmiotowego projektu 
uchwały druk nr 1565. 
 

PUNKT  - 4 
 

Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska za 2017 rok – w zakresie działania Komisji. (Pismo WBMiP-
I.719907.2018.IŚ)                                                
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków 
Jeżeli chodzi o wydatki związane ze sportem to zostały one zaplanowane ok 123 
mln zł, z czego zostały wykonane w wysokości 115 mln czyli 93,5% wydatków 
zostało wykonanych w tym zakresie. Te wydatki były realizowane przez Biuro 
Prezydenta ds. Sportu, Dyrekcję Rozbudowy Miasta Gdańska, Wydział Programów 
Rozwojowych i Wydział Polityki Gospodarczej. To tak ogólnie, a jeżeli chodzi o 
szczegóły to myślę, że powie pan dyrektor.  
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Panie dyrektorze jak można zostawić tyle pieniędzy i ich nie wykorzystać?  
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Limit na 2017 rok to prawie 48,5 mln zł. Wykonanie 44,6 mln zł, a więc stanowi to 
prawie 92%. Lwia część finansów to oczywiście Gdański Ośrodek Sportu i o tym 
może państwu powiedzieć pan dyrektor Paszkowski. Powiem państwu ogólnie, że 
planowane było 35,5 mln zł, a zrealizowano 35 mln zł, więc wykonanie było 99% 
limitu. Biuro Prezydenta prawie 13 mln zł, a zrealizowano 9,5 mln zł. Powiem co 
nie zrealizowaliśmy. Można powiedzieć dwie takie sprawy, plusy dodatnie i plusy 
ujemne. Plusy ujemne to brak kilku imprez, na które liczyliśmy, w tym te 
najważniejsze dużo kosztujące to przede wszystkim super mecz Lechii Gdańsk, 
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która miała się zmierzyć po udanym sezonie z markową drużyną Barcelony albo 
Manchesteru, ale do tego meczu nie doszło. Nie doszło także do meczu 
reprezentacji Polski w piłkę nożną. Nie doszło do wyścigu szosowego Lang Team-u, 
a powody były poza nami. Jeżeli chodzi o Czesława Langa to w ostatniej chwili 
wycofał mu się partner tego wyścigu. Na szczęście w tym roku wszystko jest dobrze 
i 2-dniowe święto kolarstwa będzie. Jeden dzień kolarstwo górskie, a drugi dzień 
kolarstwo szosowe. To są mniej więcej podstawowe powody niezrealizowania. 
Oczywiście są też zwroty dotacji, ale to są już malutkie sumy.  
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale 
Budżetu Miasta i Podatków oraz Pana Andrzeja Trojanowskiego – Dyrektora Biura 
Prezydenta ds. Sportu, przystąpiła do dyskusji, a następnie, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania 
budżetu Miasta Gdańska za 2017 rok – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 43-
4/86-7/2018). 
 

PUNKT  - 5 
 

 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 

Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Szanowni państwo dla przypomnienia odbyły się zawody Fit Kid, IV Gdański Maraton 
sobota-niedziela ubiegła, Z Podwórka na Stadion o puchar Tymbarku zakończy się 
dzisiaj, gra ostatnia grupa, dopisała frekwencja. Dzieci były bardzo zadowolone z 
tego, że grały na Traugutta, duża impreza przeniesiona w zeszłym roku z Gdyni do 
Gdańska.  
Odbędą się: Nordic Walking, runda z cyklu Pucharu Polski 13 maja, Regaty o 
Trójząb Neptuna 12-13 maja, Gdański Klub Żeglarski Górki Zachodnie, klasa 
Optimist, windsurfing i open, odbędzie się Gdańsk Streetballa Challange 12 maja, 
otwarcie sezonu żeglarskiego 19 maja i nasza największa impreza, które robimy to 
klubowe mistrzostwa juniorów 23-27 maja, 27 maja jest finał na Traugutta. 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
To jest ten turniej, pani przewodniczący, na którym pan był, gdzie gra pełno 
dzieciaków, świetna impreza.  
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tak, pamiętam, dziękuję. Czy są jakieś pytania? Przyjmujemy to do wiadomości. 
Przechodzimy do kolejnego pkt. 
 

PUNKT  - 6 
 

Przedstawienie możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na terenie 
Narodowego Centrum Sportów Motorowych. 
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Nie ma dyrektora Dawidowskiego. 
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Pan Bernard Nalewajko – Kierownik Referatu Inwestycji Kubaturowych w 
Wydziale Programów Rozwojowych 
Mieli być przedstawiciele z GARG-u, ale póki ich nie ma to opowiem trochę. W tej 
chwili nie są wykonywane żadne zamierzenia inwestycyjne, które są związane z 
budową toru kartingowego. Nie mamy tego w planach tegorocznych, ani w 
wieloletnich.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Jako wydatku budżetu miasta? 
 

Pan Bernard Nalewajko – Kierownik Referatu Inwestycji Kubaturowych w 
Wydziale Programów Rozwojowych 
Jako wydatku budżetu miasta. 
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
To tak, jakby pan nic nie powiedział. Dziwna sytuacja, bo z czymkolwiek się 
Komisja Sportu zwraca, to zawsze jest odpowiedź, że nie jest zaplanowane, że nie 
bo nie. Nie mówię o całym Narodowym Centrum Sportów Motorowych, czy o nitce 
do wyścigów motocyklowych czy o samochodowym, tylko mówię o tym dla 
dzieciaków. Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego wybudował w Pszczółkach, 
gdzie ceny są jak w Grand Hotelu i tylko najbogatsi mogą pozowlić sobie, żeby 
dziecko pojeździło pół godziny za 100 zł. Są co prawda u nas 4 kluby, ale nic nie 
mogą zaproponować. To nie jest dla mnie, dla nas, ale to jest dla waszych dzieci i 
dla wnuków. Pierwsze kroki trzeba gdzieś postawić zanim się wyjedzie na ulice. Nie 
mówiąc już o szacunku dla drugiego kierowcy. Dzieci, które mają po 4 – 5 lat 
zaczynają jeździć. 
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Nie jest tak, że tutaj miasto nie robi żadnych działań, tylko chce, żeby te wydatki 
były wydatkami w ramach partenrstwa publiczno – prywatnego i chyba cała 
koncepcja i założenia są przygotowane i ta praca WPR-u się na tym skończyła. 
InvestGDA przejęła na siebie obowiązek koordynacji tego przedsięwzięcia czy 
znalezienia inwestora, jak rozumiem, poza środkami budżetowymi naszymi. 
Szkoda, że nie ma pana Aleksandrowicza. 
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Pan Aleksandrowicz powie szerzej to co pan powiedział. 
 

Pan Bernard Nalewajko – Kierownik Referatu Inwestycji Kubaturowych w 
Wydziale Programów Rozwojowych 
Przepraszam, że tak krótko powiedziałem.     
 

Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Żeby pana usprawiedliwić, to my wprowadzamy inwestycje do budżetu, nie WPR, 
tylko my to robimy.  
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Panie dyrektorze może pan coś powie w temacie. Pańskie dzieci uprawiają sport?  
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Dzieci to jeszcze uprawiają sport, a już wnuki to słabiutko. Dzieci to uprawiają 
lekkoatletykę.    
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Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Nie mówimy o całym Narodowym Centrum Sportów Motorowych, mówimy o torze 
kartingowym, który jest tam planowany. Miejsce jest, kandydatów do jazdy jest 
bardzo dużo, przyszkolne kluby też są. W Pszczółkach są ceny zaporowe. Nie stać 
ludzi. Muszą być naprawdę bogaci rodzice, żeby pojechać, wynająć na pół godziny 
za 100 zł, żeby dziecko mogło pojeździć.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego zleciła w 2011 roku całą koncepcję 
powstania Narodowego Centrum Sportów Motorowych i ta koncepcja przewiduje 
budowę między innymi takiego toru kartingowego na tym terenie, ale to jest jeden 
dokument, którym tak naprawdę dysponujemy. Nie były dalsze analizy robione, ani 
studium wykonalności, czy projekty. Teren jest, jak państwo wiedzą, nie 
wyposażony w media, droga dojazdowa jest jedyna z drogi 222, więc teren wymaga 
jeszcze dokapitalizowania jeśli taki tor miałby powstać.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Szanuję pana chęci, ale ten człowiek i ja byliśmy inicjatorami tego 20 lat wstecz, 
żeby to się rozpoczęło i myśmy ten teren znaleźli i to co na dzisiaj silami klubu 
można zrobić odbywają się imprezy rangi Mistrzostw Europy, ale w motocrossie, a 
mówimy o torze kartingowym. Przychodzą dzieci wszędzie, do Polskiego Związku 
Motorowego, do klubu, i pytają dlaczego taka aglomeracja nie ma toru. Nie mówię 
o tym, że przy stadionie są tory, ale te tory nie spełniają warunków do 
organizowania zawodów. 
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
To są rekreacyjne tory.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tak. My to wszystko wiemy. Oglądaliśmy wspólnie u pana Tilkiego, który zrobił 
koncepcję. Komisja wnosi o to, żeby zrobić pierwszy krok, ponieważ wszystko w 
koncepcji jest ujęte, tereny są przeznaczone pod to i będą i może jak znajdzie się 
tam sponsor i będzie chciał jeszcze coś zrobić oprócz tego to możemy dyskutować. 
Nie życzę panu, żeby pana wnuki tam jeździły, bo to trochę za długo, ale żeby 
dzieci wasze jeździły.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Teren leży w gestii miasta. Nie jest to teren Gdańskiej Agencji Rozwoju 
Gospodarczego, więc my nie możemy żadnych kroków podejmować.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Może Wydział Polityki Gospodarczej powinniśmy zaprosić? Oni też to koordynują?  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Teren podlega pod Wydział Skarbu.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Państwo nie szukają inwestora w tej chwili?  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Na ten teren nie. Nie jest nasz. My szukamy na nasze tereny, które są 
zlokalizowane w Pomorskim Centrum Inwestycyjnym w okolicach portu.   
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Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Myślałem, że teraz państwo też odpowiadają za to.  
 
Pan Karol Kotz – przedstawiciel Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego Sp. z o.o. 
Nie, my za ten teren nie odpowiadamy. Oczywiście możemy wspierać miasto, bo od 
tego jesteśmy, ale tym terenem dysponuje Wydział Skarbu w tej chwili.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Wszystkie decyzje są. Jest plan zagospodarowania.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Panie przewodniczący, żeby pana uspokoić to może wystąpimy z wnioskiem do 
Prezydenta kto obecnie zajmuje się przygotowaniami czy rozmowami jeżeli chodzi 
o partnerstwo publiczno – prywatne.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Ostatnio pani Wiceprezydent Dulkiewicz. Jaromir, Łukasz co możecie powiedzieć.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Nie mam wiary, że za naszego życia nam się uda. Pomimo całej mojej sympatii 
myślę, że Prezydent nie chce tego zbudować. Gdyby chciał to bylibyśmy trzy kroki 
dalej.   
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Nie mówimy o całym Centrum. Byli sponsorzy tylko, że sprawa upadła z powodu 
głośności.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Tam mógłby być jakiś sport narciarski. 
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Tam jest przewidziany stok narciarski dlatego to się nazywa Narodowe Centrum 
Sportów Motorowych i Rekreacji. Biegi narciarskie również. Zakończymy to 
wnioskiem do Prezydenta.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Panie przewodniczący państwo tutaj nie są niczemu winni. Wyszło na to, że ani 
państwo z InvestGDA, ani WPR, tylko Wydział Polityki Gospodarczej i Wydział 
Skarbu. Sformułowałbym wniosek, żeby Wydział Polityki Gospodarczej albo Wydział 
Skarbu żeby nam napisał co obecnie w tej sytuacji się dzieje, czy są prowadzone 
rozmowy z potencjalnymi inwestorami. Czy są podejmowane jakieś działania? 
Państwo w ogóle tego nie mają w zakresie swoich obowiązków.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Zapytajmy Prezydenta co się w ostatnich latach wydarzyło i niech to 
chronologicznie przedstawi.   
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Powiem państwu jeszcze, że ta głośność została obniżona. Ruszyła Formuła 1 
elektryczna. Chodzi już czwarty rok. Dziś są bolidy, które jeżdżą pod 300 na 
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godzinę, a w przyszłym roku mają mieć mocniejsze baterie, że nie trzeba będzie 
się przesiadać z samochody do samochodu. A my jesteśmy daleko.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Poprośmy Prezydenta o informację jaki Wydział obecnie zajmuje się koordynacją 
tego przedsięwzięcia i niech przedstawi działania z ostatnich czterech lat czy od 
2011 roku. 
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji 
Podsumujemy wtedy co Prezydent zrobił. Wyciągniemy wnioski. Będziemy mieli 
przegląd sytuacji.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Możemy się zwrócić z prośbą o to, ażeby Wydział Programów Rozwojowych … 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
To jest Wydział Polityki Gospodarczej, bo WPR już swoje zrobił. Do Prezydenta bym 
sfomułował wniosek.  
 
Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Zaznaczmy, że chodzi nam o tor kartingowy. 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana Prezydenta o 
przedstawienie działań począwszy od 2011 roku związanych z powstaniem toru 
kartingowego na terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych. Ponadto 
Komisja prosi o informacje kto zajmuje się koordynacją wszelkich prac dotyczących 
NCSM oraz rozmowami z potencjalnymi inwestorami.  
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 43-4/29-6/2018 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

PUNKT  - 7 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 

Korespondencja została członkom Komisji przesłana mailowo.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – członek Komisji 
Miałbym wniosek jeden, ta sygnalizowana informacja przez dyrektora 
Paszkowskiego odnośnie wynagrodzeń za pracę na plaży, w związku z tym, że jest 
to faktycznie bardzo poważna praca, trudno o ratowników, wiemy, jakie są realia i 
żebyśmy wnioskowali do Prezydenta o zwiększenie środków finansowych właśnie na 
wynagrodzenia dla ratowników na gdańskich plażach, bo pewnie i tak to się skończy 
prędzej czy później. Może wyprzedźmy ten ruch, żeby Prezydent mógł już jakieś 
środki zabezpieczył, żeby pan dyrektor był też dobrze do sezonu przygotowany, a 
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żeby ludzie mogli za taką prace otrzymać wynagrodzenie, które jest realne. 
Podyktowane jest to warunkami rynkowymi, trudnościami z zaangażowaniem 
pracowników, a także konkurencyjnymi stawkami u np. operatorów basenów 
miejskich.   
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pana 
Prezydenta o zwiększenie środków finansowych na wynagrodzenia dla ratowników 
na gdańskich kąpieliskach strzeżonych, dla których operatorem jest Gdański 
Ośrodek Sportu. 

Praca ratowników, która niejednokrotnie wykonywana jest w trudnych 
warunkach jest poważna, odpowiedzialna i niezbędna. 

Prośba o zwiększenie wynagrodzenia podyktowana jest warunkami 
rynkowymi - konkurencyjnymi stawkami wynagrodzeń u operatorów basenów w 
Gdańsku, jak również w Sopocie czy Gdyni.  
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 42-3/26-3/2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 

Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji 
Nie przyjmiemy do wiadomości odpowiedzi, że nie ma środków miejskich. 
Dziękuję bardzo. 
 

W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:00. 
 
 
 
 

Przewodniczący                                                 Wiceprzewodnicząca 

Komisji Sportu RMG                                           Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz                                                      Beata Jankowiak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


